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HALLITUKSEN KOKOUS 11/2023 

PÖYTÄKIRJA 

 

AIKA:  19.10.2023 klo 18.00 

PAIKKA: Harald Herlin, huone 106 

 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

Avattiin kokous kello 18.04. Sovittiin, että puheenjohtajana toimiii Kim Lindfors ja sihteerinä 

Aaro Hanttu. 

 

2. KOKOUKSEN JÄRJESTÄYTYMINEN 

 Esitys: Kirjataan läsnäolijat sekä valitaan pöytäkirjantarkastajat ja ääntenlaskijat. 

 Päätös: Kirjattiin läsnäolijat: Kim, Sara, Reetta, Aino, Johan, Atte ja Aaro. Poissa: Leo. 

 Pöytäkirjantarkastajat:  Atte ja Johan 

Ääntenlaskijat:   Sara ja Reetta 

 

 

3. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

 Esitys: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi sekä päätösvaltaiseksi. 

 Päätös: Hyväksytään esitys. 

 

4. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEKSI 

Esitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 Päätös: Hyväksytään esitys. 

 

5. JÄSENTEN SUORITTAMIEN MAKSUJEN HYVÄKSYMINEN 

Esitys: Korvataan seuraavat kulut järjestön toiminnan puolesta tositteiden pohjalta 

seuraaville henkilöille:  

 Päätös: Ei kulukorvauksia kokousvälillä. 

 

6. KUULUMISKIERROS 

 Esitys: Vaihdetaan kuulumisia. 

 Päätös: Hyväksyttiin esitys ja vaihdettiin kuulumisia. 

 

7. KÄYDÄÄN LÄPI PALAUTTEET 

 Esitys: Käydään läpi Fundin palauteboksi. 

 Päätös: Käytiin läpi Fundin palauteboksi - ei uusia palautteita. 

 

8. SÄHKÖPOSTILISTA 

 Esitys: AYY on lopettamassa sähköpostilistan tarjoamisen. Meidän tulisi keksiä ratkaisu 

tälle. 

Päätös: Keskusteltiin asiasta, pohdittiin onko killat varautuneet muutokseen mikäli heillä olisi 

esimerkkiratkaisuja. Aaro selvittää ratkaisuvaihtoehtoja. 
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9. MERCH JÄSENILLE 

 Esitys: Atte tehnyt excelin missä äänestimme kolme parasta vaihtoehtoa. Mitkä kolme 

tuotetta valikoitui? Teemmekö näistä jonkinlaisen kyselyn jäsenille, että ketkä haluavat ostaa 

mitäkin? Projektille budjetoitu 500€. 

 

Päätös: Katseltiin vaihtoehtoja. Tehdään tilaus Google Forms -muodossa. Atte aloittaa 

neuvottelut toimittajien kanssa.  

Kyselyn tavoiteaikataulu marraskuun aikana. Pidetään lomake auki köhtlkohtaisesti kaksi 

viikkoa. 

 

 Valittiin seuraavat vaihtoehdot:   Abacus Dunbar Halfzip Fleece  (musta) 

      Printer Speedway Fleecetakki (valkoinen) 

   

10. EXCURSIOT 

 Esitys: Tällä hetkellä tiedossa: Colliers 25.10 ja Haahtela 9.11. Onko tullut muita? Onko 

keskustelu Akselin kanssa edistynyt liittyen kolmekovaaexcuun? 

Päätös: Keväällä lähtökohtaisesti HGR:n ja NREP:in ekskursiot. Kolme kovaa -ekskursio 

lähtökohtaisesti Akselin vastuulla, Johan ottaa Akseliin yhteyttä aiheen tiimoilta. 

11. AFTERIT 

 Esitys: Miten viime afterit Pub Ludvigissa meni? Seuraavat afterit tulossa 23.11. Näitä voi 

alustavasti miettiä missä ne voisivat olla. Mikäli budjetti on ajan tasalla budjettia on jäljellä 

390€. 

Päätös: Afterit menivät hyvin, paljon maisterifukseja saatiin paikalle. Tila oli hieman 

haasteellinen, koska edesauttoi “kuppikuntien” muodostumista. Käsiteltiin After Exam -

aftereiden pitämistä tenttiviikon perjantaina. Voisi mainostaa näitäkin tulevaisuudessa, mikäli 

päästään esittäytymään kiinteistötalouden aloitusluennoille tms. 

 

Vastuussa tapahtumavastaavat. Tilavarauksen tulee olla tehtynä 31.10.2023 mennessä. 

 

12. MAIK:IN 55V VUOSIJUHLA 

 Esitys: Aaro ja Reetta edustamaan Fundia MAIKin vuosijuhlille. Missä vaiheessa olemme 

lahjan suhteen? 

Päätös: Hankkeessa ollaan edetty suunnitteluvaiheesta rakentamisvaiheeseen. 

Pääurakoitsija arvioi töiden valmistuvan viimeistään kello 20.00 mennessä. 

 

13. FUNDI TARRAT JA MERKIT 

 Esitys: Tarvitsemme lisää tarroja ja merkkejä. Näitä löytyy esimerkiksi sivustoilta 

“Merkillinen.fi” ja “Kangasmerkit.fi”. Voimme käyttää jäsenrekrybudjettiamme näitä kuluja 

varten ja alustava kappalemäärä oli 500 kpl. Alustava hinta oli noin 300€, 500kpl merkkiä. 

Onko asia edennyt? 

Päätös: Merkit on tilattu. Tarrojen tilaus siirretään seuraavalle vuodelle. 

 

14. NETTISIVUT 

 Esitys: Nettisivujen yritysyhteistyön osiota voisi päivittää koskemaan nykytilannetta eli 

jäseniä yli 200 ja emme nykyään hanki sponsoreita erikseen Furaan tai kesäpäiville. Reetta 

sanoi kokouksessa 9/2023 päivittävänsä nettisivuja. Onko tämä tehty? Leolla pöytäkirjat. 

 Päätös: On päivitetty osa sivuista, mutta asia on vielä kesken. 
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15. JÄSENET JA ALUMNIT 

 Esitys: Onko jäsenmaksuista lähetetty muistutusviesti? Onko alumneille lähetetty 

kohdennettu IG/TG/linkkari/muu viestin, jossa kutsutaan kaikki liittymään Fundin 

alumnilistalle henkilökohtaisella sähköpostiosoitteella? 

Päätös: Maksamattomat jäsenet poistettu, moni liittynyt takaisin. Alumneille ei vielä ole 

lähetetty muistutusta, lähetetään. Johan ilmoittaa, kun tunnukset Fundin LinkedIniin on 

saatu. 

 

16. SYKSYLLE TAPAHTUMA 

Esitys: Viime kokouksessa (10/2023) oli puhetta, että keksittäisiin joku korvaava tapahtuma 

pikkujouluristeilylle. Mikäli haluamme järjestää jonkun tapahtuman, mikä se olisi? 

Päätös: Ei järjestetä korvaavaa tapahtumaa. 

 

17. TTER JA TELTTA 

Esitys: TTER ja teltta (lisätiedot pöytäkirja 5/2023). Tukea saatu TTER:ltä 500€ eli Fundille 

jää maksettavaa 701,56€. Miten kulut merkitään budjettiin? Kim tilaa teltan ja ilmoittaa kun 

tilaus haettavissa. Saako joku auton lainaan ja pääsee hakemaan telttaa (varmaan helpoin 

viedä suoraan varastoon)? Avustuksen ehdot: “Avustus maksetaan projektin päätteeksi 

hyväksyttyä loppuraporttia vastaan, joka sisältää kuvauksen projektin kulusta sekä 

taloudellisen toteuman (kopiot kuiteista liitteeksi). Loppuraportti tulee palauttaa TTER:n 

lomakejärjestelmän kautta: lomake.ayy.fi/tter/raporttien-palautus” 

Päätös: Tilausaika noin kaksi viikkoa ja teltta haettava Itä-Helsingin Viikistä. Reetta vastaa 

teltan hakemisesta. 

 

18. VAALIKOKOUS JA PIKKUJOULUT 

Esitys: Mikä päivä sopisi vaalikokoukselle ja pikkujouluille? Alustavat ehdotukset 5.12 tai 

11.12. Mitä ohjelmaa haluamme pikkujouluksi? Viime vuonna oli ensin vaalikokous koululla 

jonka jälkeen ravintolaillallinen Helsingerissä. Järjestämmekö samantyylisen päivän tänäkin 

vuonna? Kuinka monta osallistujaa pikkujouluihin? (Vaalikokoukseen ovat kaikki 

tervetulleita) Päivään budjetoitu 3000€. Uusi hallitus valitaan vuoden lopussa. Missä ja miten 

mainostamme hakua ja pestejä? Teemmekö mainostuksen instagramin kautta? Voisimme 

kertoa omasta pestistä tai joku kiva muisto tästä vuodesta tai kuten viime vuonna nimi, 

vuosikurssi, pesti, tg-nimi, vuoden kohokohta ja oma kuva (nämä tiedot Reetalle hyvissä 

ajoin ennen promoja). Milloin avaamme/suljemme haun? Viime vuonna promot 14.11 (n. 

1vko välissä) haku aukesi 21.11 ja (n. 2vkoa välissä) sulkeutui vaalipäivänä (7.12), onko 

ajankohdat edelleen hyvät tälle vuodelle? Lyhyt kysymys kierros hakijoille vaaleissa. 

 

Päätös:  

 Vaalikokous ja pikkujoulut 

- Pidetään vaalikokous ja pikkujoulut 12.12.2023 kello 17.00 alkaen. 

- Vaalikokous koululla (tarvitaan tänä vuonna suurempi tila) ja sen jälkeen keskustaan 

syömään. 

- Pikkujoulujen lähtökohtainen minimihenkilömäärä: 50. 

- Leo edistää ravintolavaihtoehtojen etsintää ja suorittaa hintatarkastelun. 

 

Hallituspaikkojen mainostaminen ja hallitushaku 

- 28.11.2023  promot 

- 5.12.2023 aukeaa hallitushaku 

- Käsitellään tarkemmin seuraavassa kokouksessa. 

 



KIINTEISTÖTALOUDEN HALLITUKSEN KOKOUS 11/2023 
AMMATTIAINEYHDISTYS FUNDI RY PÖYTÄKIRJA 
PL 69 
02151 ESPOO 
email: fundi-hallitus@list.ayy.fi 

 

 

19. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 

 

- Työpaikkailmoitusten hinta nousee 300 euroon 1.1.2024 alkaen. 

- München reissu meni hyvin. 

- Fundin esittely Real Estate Economics kurssilla ei onnistunut. Mahdollisesti jollain toisella kurssilla? 

- Päätös: yritetään seuraavana vuonna. Toiminta pitää aloittaa ajoissa. 

- Hallituksen virkistäytyminen 9.12 

- Päätös: käsitellään tarkempi ohjelma myöhemmin, kämppäkierros sai suosiota 

kokouksessa. 

- Onko mentorointi edennyt? 

- Päätös: edistetään seuraavan vuoden partnerien kanssa. 

- Fundin Telegram-ryhmän käyttöoikeudet kunnossa 

- Päätös: kaikki oikeudet kunnossa. 

- RIL-tuesta lähetettiin sähköpostia ja sitä olisi pitänyt hakea jo keväällä. Ensi vuonna parempi 

tiedotus asiasta. 

- Käydään pikkujoulut ja vaalikokous läpi ensi kokouksessa. 

- Partnerisopimukset tulee päivittää. Nyt sopimuksissa on kirjaus pääpartnereiden eksklusiivisesta 

oikeudesta osallistua Fundin tapahtumiin. Seminaari ei kuulu partnerisopimukseen. Johan päivittää 

partnerisopimukset ja lähettää Fundin hallituksen Telegram-ryhmään. 

- Atte esitteli yhdistyksen säännöt ja rekisteri- ja tietosuojaseloste (tapahtumailmoittautuminen) ja 

käsiteltiin tarpeellisia tulevia sääntömuutoksia. 

 

20. SEURAAVA KOKOUS 

Esitys: Pollataan kokouksen jälkeen seuraavan kokouksen ajankohta. 

Päätös: hyväksyttiin esitys. 

 

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

  Päätettiin kokous kello 20.35. 

Espoossa 19.10.2023 

 

 

 

 

________________________      ___________________________ 

Kim Lindfors        Leo Vasara 

Puheenjohtaja 2023      Varapuheenjohtaja 2023 


